
   

VENRAY 
Art. 38-vragen inzake ingekomen stukken: Terugdringen van plastic afval tijdens kermis 2023 (1 aug 2023) 

Met de raadsinformatiebrief van 1 augustus werden de fracties geïnformeerd over het feit dat er helaas toch 
geen pilot gehouden zou worden om de afvalberg te verminderen. ‘’Ondanks dat het helaas niet lukt om, 
voor de kermis 2023, te komen met een circulair of afvalvrij bekersysteem doet horeca Venray haar uiterste 
best om het plastic afval te scheiden, zodat dit afzonderlijk door de gemeente Venray opgehaald en verwerkt 
kan worden.’’ 
Al met al kun je dit plan om het plastic zoveel mogelijk te scheiden natuurlijk ook als een soort pilot zien, 
hoewel helaas niet de meer circulaire pilot zoals we als GroenLinks Venray hadden gehoopt na de toezegging 
op onze vraag hierover in de commissievergadering in maart. Hier een aantal bevindingen die we zelf hebben 
gedaan hoe deze ‘’pilot’’ van plastic afvalinzameling en beleid afgelopen kermis is verlopen (zie ook de foto’s 
ter illustratie): 

- We hebben tijdens de kermis, als ook op social media, van veel bezoekers klachten en verwondering 
gehoord over het huidige plastic afvalbeleid, en hoe het komt dat er in Venray nog geen alternatief 
systeem mogelijk is terwijl er toch al veel goede voorbeelden zijn in omliggende gemeenten. 

- Alternatieven: GroenLinks was blij om te zien dat meerdere horeca gelegenheden wèl gewoon het 
drinken in glazen serveerden in de zaak en op het terras, op dagen dat ze geen buitenbar hadden.  

- Horecamunten: Er was een nieuwe (roze) horecamunt in de verkoop, voor 3 euro per stuk, waarvan 10 
cent plastic bijdrage. Daarnaast was de oude gele munt ook nog gewoon geldig, zónder plastic toeslag. 
Beide munten zijn geldig tot eind 2024. Deze verkoop van een extra horecamunt had ons inziens ook 
aangegrepen kunnen worden voor het stimuleren van een inleversysteem, waarbij de roze munt met 
toeslag gebruikt had kunnen worden als je nog geen plastic beker hebt en de gele munt zonder plastic 
toeslag alleen voor het bestellen van een drankje bij inlevering van een gebruikte plastic beker. 10 gele 
munten en 1 euro zou bij de kassa’s omgewisseld kunnen worden in 10 roze munten (en andersom), 
zodat er geen kleingeld bij de bar nodig is.  

- Gescheiden inzamelen: Op een poster bij de verkoop van de munten werd verzocht de lege plastic 
bekers in de daarvoor bestemde afvalbak te doen of in te leveren bij de bar. Helaas waren de daarvoor 

bedoelde doorzichtige afvalzakken slechts op enkele plekken bij de horeca aanwezig en veelal slecht te 
vinden. De gebruikte bekers verdwenen hierdoor vaak in de andere containers met restafval of op de 
grond. Ook bij het afgeven van lege plastic bekers bij de bar werden deze door de bediening regelmatig 
gewoon op de grond geschoven, zodat er een dikke rand van plastic langzaam onder de buitenbar de 
straat op werd geduwd. Op het einde van de avond is er door de horeca veel plastic van de grond in 
zakken verzameld, en ook in de ochtend zijn er nog veel schoonmaakwerkzaamheden nodig geweest voor 
het opruimen van troep door het hele centrum. Er kan hierbij afgevraagd worden of het verzamelde 
plastic afval allemaal schoon genoeg was om apart als plastic  gerecycled te worden.  

Wij hebben de volgende vragen aan het College:   

1. Hoe ervaart het college op dit moment de manier waarop er met het plastic afval is omgegaan afgelopen 

kermis: is het college tevreden of zijn er verbeterpunten mogelijk? 

2. Is er nog een evaluatie met Venray Horeca wat betreft de plastic bekers? 

a. Wordt deze evaluatie meegenomen in de algemene kermisevaluatie in oktober, of is dit wellicht met 

de horeca al op een eerder moment geëvalueerd?  

b. Wat zijn hiervan de conclusies? 



3. Weet het college of de plastic bekers allemaal als ingezameld plastic voor recycling is goedgekeurd of is er 

nog veel als restafval weggegaan? Kunt u aangeven welk deel (percentage) van het bekerafval 

daadwerkelijk als plastic is gerecycled? 

4. Andere (buurt)gemeentes zijn wel met circulaire alternatieven bezig (zoals bijvoorbeeld tijdens de kermis 

van Vierlingsbeek). In de brief wordt aangegeven dat Horeca Venray zeer welwillend is om samen met de 

gemeente de gezamenlijke ambitie voor de toekomst wat betreft beperking van plastic afval waar te 

maken. Nu staan er voor 2023 nog een aantal evenementen op stapel: zoals het Pleinfestijn, Enkeltje 

Venray op 11 novemer…om er een paar te noemen. Wat is de streefdatum voor de gemeente en Horeca 

Venray om een echt circulair of afvalvrij bekersysteem te realiseren? 

Met vriendelijke groet, namens de fractie GroenLinks Venray, 

Toon Kerkhoff en Karin Hoedemaekers 
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